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Będą pieniądze na nowy Szpital Dziecięcy?

RADIO KIELCE

Marszałek województwa świętokrzyskiego- Adam Jarubas zapewnia, że znajdą się
pieniądze  na  budowę  nowej  siedziby  Wojewódzkiego  Specjalistycznego  Szpitala
Dziecięcego.  Jak  informowaliśmy,  Komisja  Europejska  nie  zgodziła  się  na
przeznaczenie  6,5  mln  euro  z  Krajowej  Rezerwy  Wykonania  na  ten  cel.
Adam  Jarubas  zapowiada,  że  te  pieniądze  zostaną  przeznaczone  na  budowę  dróg
wojewódzkich, które pierwotnie miały powstać za środki z budżetu województwa. Teraz
dojdzie do zamiany. Pieniądze z budżetu wydane zostaną na budowę nowego szpitalika.
Kwota ta, jak twierdzi marszałek i tak stanowiła pewną część funduszy potrzebnych na tę
inwestycję.  Jak  podkreśla,  przygotowany  jest  montaż  finansowy,  który  zapewni
finansowanie. Na razie nie chce zdradzać jego szczegółów. Jak dodaje, plan powinien być
gotowy najpóźniej na początku przyszłego roku.
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